
             
REPUBLIKA HRVATSKA 
OSNOVNA ŠKOLA „KARDINAL 
ALOJZIJE STEPINAC“ KRAŠIĆ 
HUTIN 1 C, KRAŠIĆ 
KLASA: 600-04/25-03/1 
URBROJ: 238-15-42-01-25-1 
KRAŠIĆ, 14.01.2025.           

  
Zaključak 

sa 51. sjednice Školskog odbora Osnovne škole „Kardinal Alojzije Stepinac“ Krašić, 
 održane 14.01.2025. u 07:15 sati 

 
Nazočni: Marko Novački, Janko Knežević, , Klementina Stepinac, Suzana Malezija, Maja Štajcer, Josip   
                 Špoljar i Josip Petković Fajnik 
Nenazočni: / 
 
Ostale osobe nazočne sjednici:  Vesna Zorić, ravnateljica 
                                                         Katarina Tandarić, tajnica 
                                                                                                            
Dnevni red:  
  

1. Prihvaćanje Zapisnika sa 50. sjednice Školskog odbora – Marko Novački, predsjednik Školskog 
odbora  

2. Prethodna suglasnost za zasnivanje radnog odnosa – učitelj informatike, 1 izvršitelj – Vesna Zorić, 

ravnateljica 

3. Protokol o kontroli ulaska i izlaska u školskim ustanovama-– Vesna Zorić, ravnateljica 

4. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o Kućnom redu-– Vesna Zorić, ravnateljica 

5. Izvješće o uspjehu i vladanju učenika na kraju 1. obrazovnog razdoblja školske godine 

2024./2025. – Vesna Zorić, ravnateljica 

6. Izvješće s državnog skupa za koordinatore za sigurnost djece i učenika u prometu - Janko 

Knežević, učitelj i koordinator za sigurnost djece i učenika u prometu 

7. Informacije, pitanja i prijedlozi 

 
Članovi Školskog odbora prihvatili su predloženi dnevni red. 
 

Ad.1) Članovi Školskog odbora prihvatili su Zapisnik sa 50. sjednice Školskog odbora.    

Ad.2) Članovi Školskog odbora dali su prethodnu suglasnost za zapošljavanje Matea Budinšćaka na radno 

mjesto  učitelja informatike na određeno puno radno vijeme 40 sati tjedno , ali ne duže od pet mjeseci 

sukladno Zakono u odgoju i obrazovanju. 

 



Ad.3) Članovi Školskog odbora primili su na znanje Protokol o kontroli ulaska i izlaska u školskim 

ustanovama te sve o dosad poduzetim koracima. 

 

Ad.4) Članovi Školskog odbora donjeli su  Odluku o izmjeni Odluke o Kućnom redu. 

 

Ad.5) Ravnateljica je članovima Školskog obora iznijela Izvješće o radu škole u 1. polugodištu. Postoji 

Protokol o postupanju u slučaju nasilja među djecom i mladima. 

 

Ad.6) Član Janko Knežević, ujedno koordinator naše škole za sigurnost djece i učenika u prometu iznio je 

najbitnije zaključke s Državnog skupa koordinatora. Bitna je suradanja škole s policijom, HAK-om te 

roditeljima.  

Ad.7) Ravnateljica je spomenula predstojeće aktivnosti u školi, posjet svih učenika Kazalištu Škrabe u 

Jastrebarsko uz financijsku potporu Općine Krašić te planiranu višednevnu izvanškolsku aktivnost školu u 

prirodi za učenike 3. i 4. razreda naše škole. 

Drugih pitanja i informacija nije bilo.  

 
Sjednica je završila u 08:00 sati. 
 
   Zapisničar:                  Predsjednik  Školskog odbora: 
   Katarina Tandarić                      Marko Novački 
 
 

 

 

 


